
PRIMAzuA COMUNEI DOBROVAT

JUDETUL IASI

. PROCES VERBAL

Incheiat astazi2l.09.2023, ora 9 :00

Astazidata si ora de mai sus a.e ioc la sediul Primariei Dobrovat, sedinta

ordinara a Consiliului Local Dobrovat, convocata prin Dispozitia primarului nr.

23612021, cu urmatoarea ordine de zi;

1. Informare privind activitatea de asistenta sociala.

2. Informare privind pregatirile pentru noul an scolar 2023-2024

3. Diverse

- Elaborarea proiectului de hotarare privind aprobarea documentatiei

de dezlipire a unui teren aflat in domeniul privat al Comunei

Dobrovat, judetul Iasi.

- Elaborarea proiectului de hotarare privind
completareaart.2. din HCL nr. 86/01 .08.2023

Elaborarea proiectului de hotarare privi4d rectificarea bugetului de

venituri si cheltuieli pentru anul2023 si modificarea si completarea

listei de investitii

- Elaborarea proiectului de hotarare privind acordarea unui

apartarnent cu destinatia locuinta de serviciu

- Elaborarea proiectului'de hotarare privind initierea procedurii de

yanzare a parcelelor cu locuinte finalizate din UTR 1 situate in

domeniul privat al Comunei Dobrovat

- Elaborarca proiectului de hotarareprivind predareaunei suprafete

de teren pentru utilizarea in vederea organizatii de santier la

proiectul regional de apa si canalizare

modificarea si

Sedinta este statutar organizata.



La sedinta participa dnul primar Martinus Catalin Iulian, Alexandru Petronela
secretar general, Postelnicu Estela director scoala

De asemeni la sedinta participa dnii consilieri locali Mardare Dumitru, Radu
Constantin, Iacobute Ionut, Ureche Gavrila, Nastasa Ioan, Popistasu Vasile,
Roman Constantin, Boboc Petru, Postelnicu Constantin, Tonegaru Emil, Pintilii
Stefan.

Dnul primar da citire Dispozitiei de convocare a sedintei ordinare nr. 23612023

si a ordinei de zi .

Dnul presedinte supune la vot ordinea de zi,se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul preseEinte supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare, se aproba cu
unanimitate de voturi.

Dna director da citire punctului nr.2 de pe ordinea de ziprivind pregatirile pentru
noul an scolar

Dnul primar precizeaza ca ya sustine financiar programul scolar si propune
iriitierea unui proiect de hotarare privind introducerea unui program la gradinita
de la 4 ore la 8 ore, va fi unul benefici pentru cetatenii localitatii cu copii la
gradinita.

Au loc discutii pe marginea acestgui subiect.

Dnul Ureche precizeaza ca inspectoratul nu asigura masa, precizeaza a pentru
invatamantul prescolar era o suma mica de bani.

Dnul primar precizeaza ca pentru parinti este un efort sa stea copilul acasa.

Dna director precizeaza ca sunt programe cu masa calda.

Dnul Ureche propune sa se faca un m ic sondaj dacaparintii sunt de acord.

Au loc discutii pe marginea acestui subiect.

Dnul Ureche precizeaza ca trebuievazstin ce masura se implica inspectoratul de

invatamant, ministerul si ce ramane scolii si Consiliului Local.

Dnul primar precizeaza ca se incearca cu acest program.

Dnul presedinte supune la vot adresa scolii prin care solicita materiale Ia
topogane, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar da citire solicitarii scolii prin care solicita numirea membrilor
consiliului local care sa facaparte din comisiile de la scoala.

Dnul Radu propune aceeasi membri ca anul trecut.



ULLVL PrvDEL,uLtr supune la vot sollcitarea si aceleasi persoane ca anul trecut safacaparte din membrii comisiilor de la scoala, se aproba cu unanimitate de voturi.
Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr.92.
Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare se aproba cu unanimitate devoturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr.93.
Dnul presedinte supune la vot proiectur de hotarare nr. 93 se aproba cuunanimitate de voturi.

Dnul primar da citire proiectului de hotarar e nr. g4rivind rectificarea bugetuluide venituri si cheltuieri , a listei de investitii si a anexei 1 la proiect.
Dnul primar ptecizeaza ca se supliment eazalasalarii , la scoala, la bisericile dinlocalitate,la cea din Moldor.risi Rusi cate 4000 lei iar cea din pahomia 20oolei' s-a propus 1000 lei pentru cupa satelor, se va prati doar arbitrajul, cupere.
Dnul presedinte supune la vot proiectur de hotarare nr. 94, se aproba cuunanimitate de voturi.

Dnul primar propune in sedinta
privind chiria la apartamente si
blocul din centrul localitatii.

Dnul primar da citire proiectului de hotarare nr. glprivind initerea procedurii devanzare la locuintele finalizate.

Dnul Tonegaru intreaba daca se va faceevaruarea parceleror.
Dnul primar precizeaza ca se va faceprocedura din nou incepand cu evaluareaparcelelor.

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare
unanimitate de voturi, devine HCL nr. 95.

Dnul primar propune ca amplasamentul organizarii de santier sa fie in preajmarezervorului' Precizeaza ca a comunicat firmei ca sapaturile sa se efecfue ze pesanturi nu pe asfalt, toate sapaturile 
:e sa a.u pri, sant. prec izeazaca mai suntcopaci dataiatpentru a se face lucrarile.

Dnul primar da citire proiectului de hotar are nr.97.

Dnul presedinte supune solicitareala vot

urmatoare sa se initieze proiect de hotarare
intocmirea unor contracte de inchiriere noi la

nr. 96, se aproba cu

Dnul presedinte supune la vot proiectul de hotarare nr. 97, se aproba cuunanimitate de voturi, devine HCL nr.96.



\e

Dnul primar da citire solicitarii dnei Andrei Marioara prin care solicita un ajutor
de urgenta. Precizeaza ca nu se vor da bani, se va face o intelegere sa I se dea o
paine in fiecare zi, suma va fi 500 lei.

Dnul presedinte supune la vot solicitarea, se aproba cu unanimitate de voturi.

Dnul primar initiaLa proiect de hotarare pentru efectuarea unei lucrari de m
odificare pentru pistele de biciclete.

Dnul Tonegaru precizeaza cala podetul de dupa cismea trebuie sa se faca un
parapet de beton.

Dnul primar precizeazacaapartine drumului judetean si ca au fost facute solicitari
dar se va"inai face o solicitare la Consiliul Judetean Iasi pentru reparatiaacestuia.

Dnul presedinte declara inchise lucrarile sedintei ordinare.

Presedinte, Secretar general,

Alexandru Petronela
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